



# 成都香格里拉大酒店 Shangri-La hotel

CHENGDU

## 华丽婚庆

### 婚礼筹备期

- \*\* 酒店行政总厨将为您量身订制精美的婚宴菜单并亲临试菜现场提供专业意见
- \*\* 提供新人双方家庭的试菜和专属包房服务（尊享 50%折扣）
- \*\* 酒店户外仪式花园场地免费提供作为婚礼当天外景拍摄以及仪式区使用
- \*\* 根据酒店当天使用情况提供专业舞台板、投影幕布及投影仪，如需使用 LED 享受特别优惠价

### 婚礼仪式期

- \*\* 婚宴当天提供价值 5,000 元的江景豪华套房及双人早餐（提供精美的西式或中式婚房布置）
- \*\* 提供婚礼当天四份蓉咖啡厅精致早餐
- \*\* 提供主题欢迎酒会：包括定制主题蛋糕、马卡龙、精美时令水果盘及软饮
- \*\* 提供宴会期间 3 小时的软饮畅饮或每桌提供一瓶香格里拉精选红酒
- \*\* 尊享精心打造的新娘专属化妆间及婚纱衣橱间，并提供新人精致点心一份
- \*\* 尊享 5 桌麻将棋牌娱乐室及茶水服务
- \*\* 尊享价值人民币 1000 元家宴优惠券一张
- \*\* 尊享婚礼精美电子请柬
- \*\* 提供 2 个 LED 电子指示屏
- \*\* 参加婚宴的嘉宾均可提供免费停车服务
- \*\* 婚礼仪式期如选择麻将棋牌室娱乐及晚餐将尊享特别优惠价格
- \*\* 婚礼结束后即可享受“会宴精粹”的积分，将有机会作为蜜月度假或纪念日在全球任一香格里拉大酒店的消费冲抵（最高享受 4 万积分的兑换限额/10 分=1 美金）

### 备注：

1. 预订满 20 桌以上方可享受该婚宴包价；
2. 以上包价的内容及价格如有临时变更，将不另行通知；
3. 以上包价所包含的各项服务需视酒店预订情况而定，未享用的部分不可以任何商品形式兑换或退款；
4. 如需咨询或预订，敬请联系酒店资深婚宴顾问 电话：(86 28) 84097348 或 84097307 电邮：events.slcd@shangri-la.com
5. 以上内容解释权归成都香格里拉大酒店；

人民币 4,999 元+10%服务费/桌（每桌/10 人）



成都香格里拉大酒店  
Shangri-La hotel

CHENGDU

*Wedding Package Benefits:*

*Before Wedding*

- \*\* *Tailor-made Chinese or Western Set Menu*
- \*\* *Offer 50% discount for food tasting*
- \*\* *Inclusive wedding outside garden area for ceremony or take wedding photos*
- \*\* *Offer hotel stage, projector and screen of function room and special rate for LED(8m×4m)*

*During Wedding*

- \*\* *Offer one-night stay in an Executive Suite (including welcome flowers, red wine, fruits and wedding room setup) with breakfast for two*
- \*\* *Offer Café Z breakfast for 4pax on wedding day.*
- \*\* *Offer welcome drinks ,chips and nuts, theme dessert ,Macron and fresh fruits*
- \*\* *Three-hour free-flowing Coca Cola ,Sprite and Orange juice or one bottle Shangri-la red wine for one table*
- \*\* *VIP holding room for the bride and groom,provide the dim sum for 2 pax*
- \*\* *One holding room with 5 Majong tables entertainment at afternoon*
- \*\* *Offer One Voucher RMB 1000 for Family party .(Birthday,babyshower and other social )*
- \*\* *Provide E-invitation Card*
- \*\* *Offer 2 x LED digital poster*
- \*\* *Free car parking*
- \*\* *Wedding dinner package with exclusive Chinese Chess arrangement*
- \*\* *Exclusive the event collection,the Golden Circle points can be used in Shangri-La Hotels and Resorts Worldwide*

RMB4,999+10% service charge per table (10 persons per table)

*Remarks:*

1. *Offer only applies to 20 or more confirmed tables*
2. *The above wedding package price and contents are subject to change without prior notice.*
3. *Reimbursement or exchange for other goods, service or cash for any portion of the package not used is not allowed.*
4. *For enquiries or reservations, please contact our wedding specialist:  
Telephone: (86 28) 8409 7348 / 8409 7307 E-mail: events.slcd@shangri-la.com*
5. *Shangri-La Hotel, Chengdu has the final decision on this wedding package.*



成都香格里拉大酒店  
Shangri-La hotel

CHENGDU

佳偶天成六彩碟

Combination of six cold dishes

鸿运烧味拼盘

BBQ pork combination

虫草花花胶炖水鸭

Double boiled duck soup with fish maw, cordyceps flower

金汤美国帝皇蟹

Braised American king crab with superior broth

干烧南美海参

Braised South America sea cucumber with minced pork

黑椒澳洲牛仔排

Wok fried Australian beef ribs with black pepper sauce

双椒深海石斑鱼

Steamed grouper with assorted peppers

酥皮葡式蛋挞

Baked Portuguese egg tart

金蒜银丝蒸扇贝皇

Steamed scallop with garlic, bean vermicelli

德国风味咸猪肘

Germany salty pork knuckle

椒香芋儿鸡

Braised chicken with taro, peppers

上汤杞子浸鲜蔬

Braised fresh vegetables with medlar, superior broth

XO 酱海鲜香炒饭

Fried rice with seafood, XO sauce

红枣银耳炖雪蛤

Double boiled hasma soup with white fungus, red date

锦绣鲜果拼盘

Seasonal fresh fruits platter